
Redakčná rada Fiľakovských zvestí – Füleki Hírlap 

 

Z á p i s n i c a 

 

z elektronického rokovania Redakčnej rady Fiľakovských zvestí – Füleki Hírlap  

prebiehajúcom počas októbra 2020 

 

 

Počet členov rady: 7 

Prítomní: komunikácia prostredníctvom emailov 

Neprítomní: - 

 

R o k o v a n i e : 

 

Rokovanie Redakčnej rady (RR) Fiľakovských zvestí – Füleki Hírlap iniciovala predsedníčka 

rady. Prebiehalo v elektronickej forme prostredníctvom emailovej komunikácie: 

 

1) Otvorenie  

2) Obsahová náplň aktuálneho čísla novín 

3) Diskusia 

4) Záver  

 

K bodu č. 1) Otvorenie zasadnutia 

 

 Predsedníčka otvorila rokovanie redakčnej rady emailom s výzvou na predloženie návrhov 

rady do aktuálneho čísla novín. 

 

 

K bodu č. 2) Obsahová náplň aktuálneho čísla novín 

 

Predsedníčka informovala o žiadosti mestského úradu o uverejnenie článku o deratizácii, 

tiež projektové oddelenie chce uverejniť článok s logom ministerstva kultúry ohľadne 

prebiehajúceho projektu na hrade. Redaktorka Cíferová navrhla na titulnú stranu dlhší článok 

o Mesiaci úcty k starším aj s ohľadom na ich terajšiu izoláciu a informovala o potrebe uverejnenia 

plagátu od Prevencie kriminality určenom pre seniorov. Riaditeľka múzea Tittonová poskytne 

v tomto čísle článok o dažďovej kanalizácii na hrade. Šéfredaktorka chce spracovať Medvešský 

fotomaratón a prebiehajúce práce na opravách ciest. Zástupkyňa Illés Kósik spraví rozhovor 

s oceneným pedagógom Róbertom Tomolyom. Informovala tiež, že po komunikácii so školami od 

nich očakáva texty na dve až tri strany. 

 

K bodu č. 3) Diskusia 

 

Počas mesiaca prebiehala priebežná diskusia členov, ktorá sa týkala upresnenia tém či 

prekladov.   



 

 

K bodu č. 4) Záver 

 

 Po prijatí všetkých dohodnutých materiálov predsedníčka na tento mesiac uzavrela 

rokovanie o príprave novín. 

 

 

Zapísala: Bc. Klaudia Mikuš Kovácsová   

 


